

# MARKET DATA CIRCULAR

Leipzig, 18/04/2017

## Action required

### New power products: Phelix DE Futures

On 25 April 2017 EEX will extend its product suite in European power derivatives with exchange trading and trade registration for Phelix DE Power Futures as per announcements in the Customer Information of [11 April 2017](#) and [13 April 2017](#).

The following products will be launched for exchange trading and trade registration:

Short Code	Name
DEBM	Phelix DE Base Month Future
DEBQ	Phelix DE Base Quarter Future
DEBY	Phelix DE Base Year Future
DEPM	Phelix DE Peak Month Future
DEPQ	Phelix DE Peak Quarter Future
DEPY	Phelix DE Peak Year Future

As of 25 April 2017 trading data on Phelix DE Power Futures will be integrated into the existing Info-Products on Power End-of-Day Data (EOD) and Delayed Data (DD). The following data files on the sftp server mis.eex.com will be supplemented or established:

File format	File name	File path
<b>EOD</b>		
XLS	PhelixDEPowerFuturesHistory_YYYY.xls	/eod/market_data/power/derivatives/xls/YYYY
CSV	PowerFutureMarketResults_YYYYMMdd.csv	/eod/market_data/power/derivatives/csv/YYYY/YYYYMMdd

File format	File name	File path
<b>EOD</b>		
XML	PhelixDEPowerFutureMarketResults_YYYYMMDD.xml	/eod/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMDD
<b>DD</b>		
XML	YYYYMMDD_PowerFutureMarketTrades_YYYYMMDDHHMMSS.xml	/dd/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMDD

The detailed contract specifications for Power Futures including Phelix DE Power Futures with ISIN and WKN are available at the following link in the “Contract Specifications” section on the EEX website: <https://www.eex.com/en/trading/rules-and-regulations/regulated-market>.

The relevant sample files as well as the Market Results Interface Specification can be found in the “Market Data Download” section under “[Information Interface & Sample Files](#)” on the EEX website.

For further questions, please do not hesitate to contact [Market Information Services](#).

Please note: Market Data Circulars will only be sent to recipients being registered in the EEX web shop. We therefore kindly ask you to make changes regarding the reception of Market Data Circulars in the [EEX Shop](#).



**Contact:**

**European Energy Exchange AG**

Market Information Services

Telefon: +49 341 2156-288

Fax: +49 341 2156-109

E-Mail: [marketdata@eex.com](mailto:marketdata@eex.com)

[www.eex.com](http://www.eex.com)

Augustusplatz 9 | 04109 Leipzig | Germany

# MARKET DATA CIRCULAR

Leipzig, 18.04.2017

## Action required

### Neue Strom-Produkte: Phelix DE Futures

Am 25. April 2017 wird die EEX ihr Produktangebot an europäischen Stromderivaten um den Börsenhandel und die Trade Registrierung von Phelix DE Power Futures entsprechend den Ankündigungen in den Kundenmitteilungen vom [11. April 2017](#) und [13. April 2017](#) erweitern.

Die folgenden Produkte werden zum Handel und zur Trade Registrierung eingeführt:

Short-Code	Name
DEBM	Phelix DE Base Month Future
DEBQ	Phelix DE Base Quarter Future
DEBY	Phelix DE Base Year Future
DEPM	Phelix DE Peak Month Future
DEPQ	Phelix DE Peak Quarter Future
DEPY	Phelix DE Peak Year Future

Ab dem 25. April 2017 werden die Marktdaten für die eingeführten Strom-Futures in die jeweiligen bestehenden Info-Produkte für Strom End-of-Day Data (EOD) sowie Delayed Data (DD) integriert. Die bestehenden Dateien auf dem sFTP-Server [mis.eex.com](http://mis.eex.com) werden entsprechend ergänzt bzw. zusätzlich wie folgt bereitgestellt:

Datei-format	Dateiname	Dateipfad
<b>EOD</b>		
XLS	PhelixDEPowerFuturesHistory_YYYY.xls	/eod/market_data/power/derivatives/xls/YYYY

Datei-format	Dateiname	Dateipfad
<b>EOD</b>		
CSV	PowerFutureMarketResults_YYYYMMdd.csv	/eod/market_data/power/derivatives/csv/YYYY/YYYYMMdd
XML	PhelixDEPowerFutureMarketResults_YYYYMMdd.xml	/eod/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMdd
<b>DD</b>		
XML	YYYYMMdd_PowerFutureMarketTrades_YYYYMMddhhmmss.xml	/dd/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMDD/

Die detaillierten Kontraktsspezifikationen für Strom-Futures einschließlich Phelix DE Power Futures mit ISIN und WKN sind im Abschnitt "Kontraktsspezifikationen" auf der Internetseite der EEX unter folgendem Link verfügbar: <https://www.eex.com/de/handel/verordnungen-und-regelwerke/regulierter-markt>.

Die relevanten Beispieldateien und Marktergebnisse-Spezifikationen sind auf der EEX-Website im Bereich „Marktdaten-Download“ abgelegt und unter „[Info-Schnittstellen & Beispieldateien](#)“ zu finden.

Bei Fragen steht Ihnen das Team [Market Information Services](#) gern zur Verfügung.

Bitte beachten Sie: Market Data Circulars werden nur noch an die hierfür im EEX-Webshop registrierten Empfänger versendet. Wir bitten Sie daher, Änderungen bezüglich des Empfangs der Market Data Circulars im [EEX Shop](#) vorzunehmen.



**Kontakt:**

**European Energy Exchange AG**

Market Information Services

Telefon: +49 341 2156-288

Fax: +49 341 2156-109

E-Mail: [marketdata@eex.com](mailto:marketdata@eex.com)

[www.eex.com](http://www.eex.com)

Augustusplatz 9 | 04109 Leipzig | Germany